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„Ustala się minimalną ilość otwartych basenów i kąpielisk w każdej dzielnicy na co najmniej 10 a w tych 
dzielnicach, gdzie występuje wyjątkowe nagromadzenie pięknych kobiet (na przykład w Nowej Hucie) 
i atrakcyjnych mężczyzn, na co najmniej 20" 

Uzasadnienie 

Od noszę wrażenie, że od pewnego czasu radni klubu Kraków dla Mieszkańców na siłę szukają tematów, 
aby zaistnieć w mediach. Zrobiło się ciepło więc czas na baseny. Wszystko po to, aby zaistnieć w 
mediach i pokazać mieszkańcom, że oni chcą dobrze a wszystko blokuje „Zły Prezydent Majchrowski". 
Staje się to już irytujące ze względu na ilość uchwał kierunkowych i rezolucji będących produktem 
płodnych umysłów radnych z klubu KdM. Już na ostatniej sesji prowadzący obrad zwrócił uwagę 
jednemu z radnych KdM, że są jeszcze inne metody pracy radnego niż składanie projektów uchwał, na 
przykład interpelacje czy telefon do dyrektora wydziału. 

Ta uchwała jest kompletnie bez sensu i moja poprawka ma na celu zredukować ją do absurdu. Być 
może skłoni to radnych KdM do refleksji przy pomyśle na następną uchwałę kierunkową. Koszt budowy 
jednego otwartego basenu to kitka milionów złotych, zakładając, że mamy działkę miejską. 
Sumarycznie daje to jakieś 100 mln zł. Gdyby chociaż w tej uchwale były podane jakieś przykładowe 
lokalizacje, wraz z numerami działek, to jeszcze rozumiem, wtedy ta uchwała miałby jakieś pozory 
sensowności. Nie mówię, że byłaby sensowna, ale chociaż wyglądałaby na taką. Jestem bardzo 
ciekawy, gdzie radni KdM planują budowę basenu na przykład na terenie dzielnicy I Stare Miasto? 

Poprawka zostanie przeze mnie wycofana przed głosowaniem i apeluję do członków klubu KdM, aby 
również wycofali swoją uchwałę. 


